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ZÁPIS 

z 24. zasedání Zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 15. 11. 2021 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání 16:00 hod. 
 

 

Přítomno: 15 

Přítomno přes Microsoft Teams: 0 

Omluveni:       2 – Ing. Lenka Dobešová, MUDr. Ladislav Kučera,  

Přišli později: 3 – Ing. František Šlapanský – 16:03 hodin, Mgr. Zdeněk Juránek – 16:05 hodin,  

                               Ing. Milan Jelínek – 17:02 hodin 

Zapisovatelé: Jana Nahodilová, Ing. Pavel Vavřina 

Ověřovatelé zápisu: Bc. Radovan Doubek, Mgr. Petr Lang 

Návrhová komise: Michal Horák, DiS., Mgr. Květoslava Kotková, Ing. Martin Procházka, 
Pavlína Tkaná 

 

ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA 

OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   

 

 

Vážení zastupitelé, vážení občané zahajuji 24. zasedání Zastupitelstva města Moravský 
Krumlov v 16.00 hod., které jsem svolal na základě § 103, následujícího zákona č. 128/ 2000 Sb., 
o obcích, ve znění pozdějších předpisů, řádně oznámil a svolal. V této chvíli je přítomno 

v zasedací místnosti 15 členů Zastupitelstva města. Z dnešního zasedání se omluvila Ing. Lenka 

Dobešová a MUDr. Ladislav Kučera. Pozdější příchod avizovali Mgr. Juránek a Ing. Milan 
Jelínek, předpokládám, že ostatní dorazí později. V 16:45 hodin avizuje odchod Mgr. Bořivoj 
Ziegler. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí usnesení je potřeba 
11 hlasů.  Program a materiál k dnešnímu jednání jste všichni obdrželi e-mailem, případně zde na 
místě máte drobné materiály. Jedná se o materiály administrativního charakteru. Program je 

doplněn o dodatečný materiál Projednání návrhu na zrušení jednotky SDH Moravský Krumlov – 

Rokytná, Dodatek č. 13 ke Smlouvě o zajištění financování systému IDS JMK a Potvrzení o 
zániku předkupního práva. Máte někdo další doplnění programu?  
 

 

Příchod – Ing. František Šlapanský – 16:03 hodin 

Nyní je 16 zastupitelů. 
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Program jednání: 
1. Zahájení, schválení programu, stanovení zapisovatelů, volba ověřovatelů zápisu a volba 

návrhové komise, plnění usnesení 
2. Interpelace 

3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov  
4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov  
5. Rozpočtové opatření č. 20/2021  

6. Poplatek za obecní systém odpadového hospodářství  
7. Obnova Euroregionu Pomoraví a vstup města Moravský Krumlov do subjektu „Znojemské 

Podhorácko, z.s.“  
8. Návrh sítě soc. služeb v ORP Moravský Krumlov pro rok 2022 – spolufinancování soc. 

služeb z rozpočtu města Moravský Krumlov v roce 2022  

9. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí účelové dotace – TT Moravský Krumlov, z.s.  

10. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí účelové dotace – Smíšený pěvecký sbor Karla Němečka, 
z.s.  

11. Návrh na pořízení změny ÚP Moravský Krumlov –   

12. Návrh na pořízení změny ÚP Moravský Krumlov – firma SEDMA spol. s r.o.  

13. Návrh na pořízení změny ÚP Moravský Krumlov –   

14. Návrh na pořízení změny ÚP Moravský Krumlov –   
15. Program Ministerstva pro místní rozvoj – Podpora obnovy místních komunikací  
16. Žádost o převod provozních prostředků školy v rámci přiděleného rozpočtu na rok 2021  

17. Služby města Moravský Krumlov Korespondence  

18. Různé 

19. Diskuze 

20. Závěr 
 

 
Dodatečný bod do programu jednání: 
1. Projednání návrhu na zrušení jednotky SDH Moravský Krumlov – Rokytná 
2.  Dodatek č. 13 ke Smlouvě o zajištění financování systému IDS JMK 
3.  Potvrzení o zániku předkupního práva 

 

 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v doplněném znění, a aby 

rozprava probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., KOŠÍČEK 
Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
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STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ 
Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Byli navržení tito zapisovatelé zápisu: Ing. Pavel Vavřina, Jana Nahodilová  

 

 

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Bc. Radovan Doubek, Mgr. Petr Lang 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zapisovatele zápisu: Bc. Radovan Doubek, Mgr. Petr Lang. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., KOŠÍČEK 
Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ 
Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Příchod – Mgr. Zdeněk Juránek – 16:05 hodin 

Nyní je 17 zastupitelů. 
 

 

Byla navržena návrhová komise ve složení: Michal Horák, DiS., Mgr. Květoslava Kotková, 
Ing. Martin Procházka, Pavlína Tkaná 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje návrhovou komisi ve složení: Michal Horák, DiS., Mgr. 
Květoslava Kotková, Ing. Martin Procházka, Pavlína Tkaná. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK 
Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
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MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 

PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

STAROSTA – zápis z minulého jednání Zastupitelstva byl řádně ověřen, nebyly k němu 
vzneseny připomínky a je tedy připraven k nahlédnutí. Následně, pokud nebudou připomínky ani 
dnes bude uložen do archivu. 
 

 

2. Interpelace 

 

 

STAROSTA – v této chvíli nemám do tohoto bodu nic. Otevírám tedy interpelace pro 
zastupitele.  

Bc. DOUBEK Radovan – já mám více dotazů. Začnu tím, v jaké fázi je výstavba silnice na ulici 
Nad Haltýři, potom jak to vypadá s ulicí Nádražní, která začíná být už hodně katastrofální? 
Z výstupu rady města, ze dne 29. 9. 2021, byla to 54. schůze. Byl tam bod 31., který jsem úplně 
nepochopil. Byla tam ustanovena Mgr. Daniela Kolomazníková k tomu, aby se nám starala o 
epopej. I když jsme se tady domluvili, respektive tady bylo jasně řečeno, že se o epopej bude 
starat kulturní středisko. Myslím si, že nepotřebujeme žádného dalšího extérního pracovník a že 
bychom to mohli zvládnout sami. Hlavně jsem slyšel o nějaké částce. Nevím, jestli je pravdivá, a 
proto ji nebude ani říkat. Nepřišlo mi to až úplně normální. Děkuji za odpovědi.  
STAROSTA – nejdříve k výstavbě Nad Haltýři – v této chvíli je zpracovávána projektová 
dokumentace, ke které se vyjadřují správci sítí.  
Ing. STEJSKALOVÁ Andrea, vedoucí odboru regionálního rozvoje – projektant upřesňuje 
detaily s policií. My jsme se domluvili, že realizace by byla příští rok, protože se tam staví ještě 
poslední domek, aby se to hned neponičilo.  
Bc. DOUBEK Radovan – příští rok, to znamená co?  
Ing. STEJSKALOVÁ Andrea, vedoucí odboru regionálního rozvoje – na jaře.  
STAROSTA – čekáme na předložení projektové dokumentace od Ing. Kocába, abychom mohli 
podle ní soutěžit zhotovitele. Ulice Nádražní – v této chvíli běží odvolací lhůta na výběr 
projekční kanceláře. Ve chvíli, kdy bude SÚS ukončen, tak budeme přizvání do výrobního 

výboru. Ano, paní Kolomazníková je manažerem výstavy Slovanská epopej a více k tomu 

nemám, co říct.  
Bc. DOUBEK Radovan – mě by zajímala, ta cifra, kterou bude ona měsíčně brát.  
STAROSTA – to je součástí smlouvy mezi Městským kulturním střediskem a jí. Tato smlouva 
není k projednání v zastupitelstvu. Jako zastupitel se s touto smlouvou můžeš seznámit. Není to 
na zveřejnění. 
Bc. DOUBEK Radovan – v pořádku. Budu věřit tomu, co jsem slyšel.  
 

 

Usnesení: 
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Zastupitelstvo města bere na vědomí projednané interpelace zastupitelů města.  
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace starosty města k probíhajícím jednáním. 

 

 

 

3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM 
města Moravský Krumlov. 

 

 

 

4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města 

 

 

 

Mgr. LANG Petr – chtěl jsem se zeptat, rada schvalovala něco na zámku s francouzskou 

televizí, o co se tam jednalo? 

Ing. STEJSKALOVÁ Andrea, vedoucí odboru regionálního rozvoje – natáčeli tam 
dendrochronologii. Dělal se tam průzkum nejstaršího krovu, a nyní to chtěli zveřejnit na odborné 
televizi.  

Mgr. LANG Petr – děkuji.  
STAROSTA – v neděli 5. 12. 2021 bude podepsána dohoda mezi Městem Moravský Krumlova 
Nadací Mucha, kterou jsme tady již projednávali a schvalovali. Bude tomu přihlížet cca 50 
francouzských novinářů.  
Mgr. LANG Petr – propagace města určitě dobrá. 
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov  

 Usnesení č. 54 z 54 schůze RM konané dne 29. 9. 2021, 
 Usnesení č. 55 z 55. schůze RM konané dne 11. 10. 2021. 

 

 

 

5. Rozpočtové opatření č. 20/2021 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

Usnesení: 



24. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 15. 11. 2021 

 6 

Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtové opatření č. 20/2021 provedené Radou 
města Moravský Krumlov. 

6. Poplatek za obecní systém odpadového hospodářství – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města 

 

 

STAROSTA – Rada města na své schůzi dne 13. 9. 2021 uložila finančnímu odboru zpracovat 
návrh Obecně závazné vyhlášky na místní poplatek za obecní systém odpadového hospodářství 
na příští rok. Rada města navrhuje ponechat poplatek ve stávající výši.  
PhDr. KOŠÍČEK Jan – my jsme se přece v radě úplně neshodli, jak by to mělo být. Domlouvali 
jsme se, že se to otevře právě na zastupitelstvu. Já si myslím, že bychom poplatek za 
shromažďování odpadu zvýšit. Když se podíváte, jakým způsobem očekáváme růst v Žabčicích 
za uložení tuny odpadu, tak si myslím, že svoz odpadu by pro občany neměl být ziskovou 
záležitostí. A také bychom na to neměli z městské kasy doplácet. To, co vybereme, bychom měli 
zase posunout, a pokud tam je nárůst o 20 % u toho nejčastějšího odpadu, tak bychom měli 
navýšit o tu částku navýšit nebo cca na částku 650 Kč. Pak se dostáváme do toho, že ty nůžky se 
rozvírají a poté se jednou za 3 – 4 roky rozhodneme o dramatické zvýšení. Připadne mi 
nepříjemné do dalšího zastupitelstva posouvat problém, který nám už vznikl dnes. Jestli odpad 
stojí město 1 mil. Kč, tak by ho mělo vybrat. To je můj názor.  
Mgr. LANG Petr – určitě souhlasím s názorem PhDr. Košíčka.  
Bc. DOUBEK Radovan – souhlasím s tím, co pan Košíček říkal. Znovu musím apelovat na pana 
Čemerku, kdy v době největšího provozu na bioodpad, je na shromaždišti pořád jen jeden bio 
kontejner. Je to prostě málo. Ty bio popelnice, co mají lidé doma, prostě nestačí. Už jsme to 

probírali, a pan Čemerka pořád oponuje, že tam není místo. To místo, když chce tak tam najde.  

PROCHÁZKA Pavel – já bych samozřejmě nebyl také proti.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje sazbu místního poplatku za obecní systém odpadového 
hospodářství ve výši 650 Kč. 

 

 

Hlasování: neodsouhlaseno 

Pro: 9 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., 
KOŠÍČEK Jan, PhDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 2 – HORÁK Michal, DiS., LANG Petr, Mgr. 

      Zdrželi se: 6 – KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr. 

 

 

 

Usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje sazbu místního poplatku za obecní systém odpadového 
hospodářství ve výši 580 Kč. 

 

Hlasování: neodsouhlaseno 

Pro: 9 – HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 4 – KOŠÍČEK Jan, PhDr., DOUBEK Radovan, Bc., LANG Petr, Mgr., 

MAKOVICKÝ Tomáš, 
      Zdrželi se: 4 – PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLER Tomáš, 

Mgr., TKANÁ Pavlína 

 

 

STAROSTA – pokud nebude poplatek stanoven, zůstává v původní výši.  
Ing. FLORIANOVÁ Jana, vedoucí finančního odboru – pokud nebude poplatek stanoven, tak 

nemůže být v příštím roce ani vybírán. Od příštího roku musí být nová Obecní vyhláška.  
Bc. DOUBEK Radovan – já se omlouvám, ale úplně jsem nepochopil to hlasování. Pro nás 
hlasovalo 9. 

TAJEMNÍK – musí být většina, tedy 11. 
Mgr. Ziegler Bořivoj – myslím si, že je zbytečné tady házet nějakými sumami. Rada města 
doporučila nějakou částku, která se vybírala v letošním roce. Může tady říkat, jakoukoliv sumu, 
ale je to na diskuzi. Myslím si, že to nevyřešíme tady a dneska. Navrhuji ještě jedno hlasování o 
původní sazbě, 580 Kč. 
STAROSTA – nelze hlasovat o téže věci dvakrát a nelze jej prohlásit za zmatečné. Zmatečné 
nebylo a usnesení nebylo přijato. Po opětovném projednání rady města, bude následně 
zastupitelstvo o tomto bodu opět hlasovat.  

 

 

7. Obnova Euroregionu Pomoraví a vstup města Moravský Krumlov do subjektu „Znojemské 
Podhorácko, z.s.“ – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

 

STAROSTA – město Moravský Krumlov ukončilo činnost ve spolku Znojemský regionální 
rozvoj, který již nevykazoval svoji činnost. Na základě iniciativy starosty Jevišovic – pana Málka 
a starosty Višňové – pana Korka vznikl návrh „Znojemské Podhorácko, z.s.“. Název vychází 
z historické tradice. Tento spolek má sloužit propagaci celého regionu. Stanovy jsou předloženy a 
pokud je odsouhlasíme, tak vstupujeme do spolku.  

Ing. PROCHÁZKA Martin – už tady máme zkušenosti s vodárenskou, tak jak to bude, když 
budeme chtíti z tohoto spolku vystoupit? Jak to bude s případnými dluhy, apod.    
STAROSTA – nepředpokládám, že tato společnost bude vytvářet dluhy.  
Ing. PROCHÁZKA Martin – to nepředpokládá žádná společnost.  
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STAROSTA – není možné v takovýchto spolešnostech vytvářet dluhy. Účelem této společnosti 
není vytvářet dluhy, ale propagovat tento region.  
Ing. PROCHÁZKA Martin – já tomu rozumím, a nemyslím, že to bylo založeno za tímto 
účelem.  
STAROSTA – za to bude zodpovídat členská schůze.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci JmK o obnově Euroregionu Pomoraví a 
s tím spojené možnosti přeshraniční spolupráce Moravského Krumlova. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje v souladu s ust. § 84, odst. 2, písm. e) a r) zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, vstup města Moravský Krumlov do spolku 
„Znojemské Podhorácko“, z.s., se sídlem Jevišovice 56, 671 53, schvaluje stanovy spolku 

v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem příslušných dokumentů. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK 
Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 

MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

8. Návrh sítě sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov pro rok 2022 – spolufinancování 
sociálních služeb z rozpočtu města Moravský Krumlov v roce 2022 – předkládá Mgr. 
Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

STAROSTA – je to standardní materiál, který je každoročně předkládán. Letos se částka 
navýšila. Navýšení je u pečovatelské služby Centra sociálních služeb Znojmo – pečovatelská 
služba ORP Moravský Krumlov. Důvodem zvýšení je skutečnost, že v minulých letech službu 
dofinancovávalo pravidelně město Znojmo příspěvkem zřizovatele, od roku 2022 přejde celé 
financování služby v ORP Moravský Krumlov na město Moravský Krumlov tak, jak předpokládá 
teritoriální financování služeb. Ostatní obce SO ORP se na financování sociálních služeb podílí 
od roku 2017, v letošním roce se jedná o částku 489 376 Kč; smlouvy s obcemi jsou v současné 
době postupně uzavírány.  
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje návrh Sítě sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov pro 
rok 2022, jak je uveden v Příloze č. 1 shodného názvu. 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK 
Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ 
Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 – DOUBEK Radovan, Bc. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje podíl města Moravský Krumlov na spolufinancování 
sociálních služeb ORP Moravský Krumlov na rok 2022 v procentní výši z jejich celkových 
obvyklých (průměrných) nákladů a maximálních částkách, jak je uvedeno v Příloze č. 2 – 

„Síť sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov pro rok 2022“, a to v souladu s Pravidly 

financování sociálních služeb v Jihomoravském kraji pro léta 2021 – 2022. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK 
Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ 
Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 – DOUBEK Radovan, Bc. 

 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města ukládá vedoucí finančního odboru zapracovat do návrhu výdajové 
části rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2022 finanční prostředky na pokrytí 
výdajů na spolufinancování sociálních služeb v ORP Moravský Krumlov v maximálním 
objemu 3 547 911 Kč. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK 
Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 



24. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 15. 11. 2021 

 10 

STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ 
Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 – DOUBEK Radovan, Bc. 

9. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí účelové dotace – TT Moravský Krumlov, z.s.  – 

předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

STAROSTA – podařil se historický úspěch, účast v Lize mistrů, reprezentace našeho města 
v celé Evropě. 
MAKOVICKÝ Tomáš – hlásím podjatost v tomto bodě.  
Mgr. ZIEGLER Bořivoj – budeme na lize mistrů ve Francii vystupovat pod hlavičkou TT 

Moravský Krumlov? 

STAROSTA – ano. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na 
rok 2021 pro oblast individuální subjektu: TT Moravský Krumlov, z.s., Zahradní 281, 672 
01 Moravský Krumlov, IČO: 08312681, na realizaci projektu: „Stolní tenis TT MK ženy – 

náklady spojené s reprezentací města v Lize mistrů“, v požadované výši. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK 
Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Veřejnoprávní smlouvu se subjektem: TT Moravský 
Krumlov, z.s., Zahradní 281, 672 01 Moravský Krumlov, IČO: 08312681, na realizaci 
projektu: „Stolní tenis TT MK ženy – náklady spojené s reprezentací města v Lize mistrů“, 
v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 
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Pro: 17 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA 
Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

10. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí účelové dotace – Smíšený pěvecký sbor Karla 
Němečka, z.s. – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

 

STAROSTA – již jsme pěveckému sboru na ošacení, cca v roce 2008. Bylo by fajn, kdybychom 

v tomto roce k tomuto kroku přistoupili.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na 
rok 2021 pro oblast individuální subjektu: Smíšený pěvecký sbor Karla Němečka, z.s., 
Tylova 662, 672 01 Moravský Krumlov, IČO: 04298217, na realizaci projektu: „Pořízení – 

obnova reprezentativního ošacení členů Smíšeného pěveckého sboru Karla Němečka, z.s.“, 
v požadované výši. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA 
Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Veřejnoprávní smlouvu se subjektem: Smíšený pěvecký 
sbor Karla Němečka, z.s., Tylova 662, 672 01 Moravský Krumlov, IČO: 04298217, na 
realizaci projektu: „Pořízení – obnova reprezentativního ošacení členů Smíšeného 
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pěveckého sboru Karla Němečka, z.s.“, v předloženém znění a pověřuje starostu města 
jejím podpisem. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA 
Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

STAROSTA – budeme projednávat všechny čtyři návrhy na pořízení změny Územního plánu 
Moravský Krumlov současně. Následně budeme hlasovat o každém zvlášť.  
bod č. 11 – Manželé  – materiál je zde opětovně předložen s tím, že je zde návrh na 
neschválení.  
bod č. 12 – firma SEDMA, spol. s r.o. – zde je návrh na schválení.  
bod č. 13 –  – zde je návrh na schválení.  
bod č. 14 –  – zde je návrh na neschválení a já si dovoluji dát protinávrh.  
 

Začnu od pana , který je zde a je připraven Vám odpověď na Vaše dotazy. K tomu 

pozemku, kde by si pan  rád vystavěl dům. Jednak v okolí navazuje na další rodinné 
domy, 

které zde jsou. Je předloženo stanovisko Povodí, které sděluje, že pokud bude postaven dům 
výše, tak s tím nemá žádný problém.  
Ing. PROCHÁZKA Martin – ke stejnému bodu, protinávrh podporuji, protože podle mě v tom 

zdůvodnění Povodí Moravy není napsáno, že je pozemek nevhodný k výstavbě, ale jsou tam 
samozřejmě nějaké podmínky, které musí pan  splnit. Nevidím v tom nic špatného, že by 
se tam nemohlo stavět.  
Bc. DOUBEK Radovan – co se týče změn územního plánu, tak já bych vyhověl všem 
žadatelům. Myslím si, že ani lokalita Na Kačence není nevhodná pro bydlení, ani pozemek pana 

 není nevhodný pro bydlení. To stejné i pan . Navíc v rámci objektu Sedmy v tom 

nevidím také problém.  
Mgr. LANG Petr – já bych určitě zopakoval, to, co tady již zaznělo. Podpořil bych návrh pana 

. U , bych se chtěl pobavit, jestli bychom nevyužili celou tu lokalitu Na 

Kačence a nepobavili se o ní. 
PhDr. KOŠÍČEK Jan – nemá problém s žadateli a probírali jsme to tady na tom pracovním 
setkání zastupitelů. Já mám obecně problém s tím, jak zacházíme s územním plánem. Myslím si, 
že takto nelze vůbec postupovat. Musíme to prodiskutovat. On tady není Ing. Jelínek, který 
k tomu má spoustu odborných stanovisek.  
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Mgr. STRIEGLER Tomáš – to je možná otázka na Ing. Šťastného. Jestliže my teď hlasujeme o 
pozemcích, který je travnatá plocha, to je třeba pozemek pana , nebo to je orná půda – 

pozemek pana , jestli potom budeme muset vyjmout z našich městských pozemcích, které 
tam potom budeme muset začlenit do té půdy? To, ale potom znamená, že přijde třeba 5, 10 či 15 
žadatelů, kterým vyhovíme a pro ty další potom mít pozemek nebudeme. Takže tímto, tak trochu 
souhlasím s PhDr. Košíčkem.  
Ing. ŠŤASTNÝ Petr, vedoucí odboru výstavby a územního plánování – orná půda, to je 
všechno zábor půdy – pan , pan . My to nijak neovlivníme. Dáme si nějaké zábory, 
navrhneme, spočítáme a stejně, i když všem vyhovíme, tak to neznamená, že až se bude 
projednávat s dotčenými orgány, že všechny žádosti projdou. KÚ dělá, jak Vy tady říkáte, 
vyměňuje – nevyměňuje. Máme nějaké volné plochy a tam se počítá nějaký koeficient růstu, 
stěhování, porodnost, atd. To vše musí zpracovat a pak se to předloží KÚ, který řeší ornou půdu a 
může říct, že nám vše nepovolí a že nesplňujeme urbanistické podmínky.  
Dále podrobně popisuje pracovní postup při změně územního plánu města, situaci v lokalitě Na 
Kačence.  

MÍSTOSTAROSTA – my jsme se tady sešli k tomu územnímu plánu 3. 11. 2021. Když bych 
k tomu měl říct svůj názor, tak ano, život je pestrý. Nese nějaké změny, když jsme dělali územní 
plán a nyní, když jsou nějaké další požadavky. U pana  je ve vyjádření Povodí několikrát 
uvedeno, že pozemek není vhodný k výstavbě rodinného domu. Tam je to pro mě velká otázka. 
To stejné u manželů . Tam je potřeba řešit celou lokalitu. Co se týče dalších žádostí, 
tak u lokality Sedmy, tady jde o to, jestli vůbec připustíme, že se tam něco takového bude dít a 
právě to kolizní místo, které tam může vzniknout, bude řešeno.  
 

Odchod – Mgr. ZIEGLER Bořivoj – 16:45 hodin 

Nyní je 16 zastupitelů. 
 

Bc. DOUBEK Radovan – já jenom doplním to, co jsem řekl předtím. Lidem bych vyhověl, a to 
všem, nejradši. Jednak se můžeme s žadateli domluvit, abychom nevyjímali celou tu plochu, 

kterou tam mají. Pokud v Krumlově chtějí stavět místní občané, chtějí tady bydlet, tak to jsou pro 
mě velké bonusy k tomu. Nechtěl bych se dožít toho, jak to tady bylo v minulosti, že město nemá 
pozemky a lidé budou odtud utíkat.  
Pan  – dobrý den, já bych chtěl zastupitelstvo požádat o schválení změny 
územního plánu. Mě nejde o změnu celého toho území, ale o její část. Tady padají názory, že to 
je v záplavovém území. Ta část pozemku, kterou bych chtěl zahrnout do změny územního plánu, 

není v aktivní záplavové zóně. Nehledě na to, že v té části stojí další rodinné domy.  
STAROSTA – děkuji za doplnění a je potřeba vnímat všechny ty změny, které jsou tady 
navrženy k bydlení. Město Moravský Krumlov má v této chvíli pokrytou poptávku po bytech, ale 

na řekl bych, že to je na hranici kritické. Je tady záměr diskutovat o lokalitě Na Kačence, aby se 
změnila v lokalitu na bydlení?  
ZASTUPITELÉ – ano.  

STAROSTA – dobře, připravíme s odborem výstavby a územního plánování materiál pro 
jednání rady a poté pro jednání zastupitelstva.  
Ing. ŠLAPANSKÝ František – já bych chtěl připomenout u té žádost Sedmy, je tam doporučení 
odboru výstavby vypracovat studii proveditelnosti, stanovit tam pravidla.   
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11. Návrh na pořízení změny Územního plánu Moravský Krumlov – manželé Dufkovi – 

předkládá Ing. Petr Šťastný, vedoucí odboru výstavby a územního plánování 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města neschvaluje návrh  

 na pořízení dílčí změny územního plánu Moravský 
Krumlov týkající se změny stávajícího regulativu v platném ÚP u pozemku p. č. 3225/3 k. ú. 
Moravský Krumlov a jeho zařazení do Změny č. 1 územního plánu Moravský Krumlov. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 11 – HORÁK Michal, DiS., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLER 

Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, 
TŘETINA Tomáš, Mgr.,  
Proti: 2 – PROCHÁZKA Pavel, DOUBEK Radovan, Bc. 

      Zdrželi se: 3 – HLAVÁČ František, KOŠÍČEK Jan, PhDr., PROCHÁZKA Martin, Ing. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města ukládá starostovi města připravit materiál pro jednání členů ZM 
návrh změny č. 2 ÚP města Moravský Krumlov v lokalitě „Na Kačence“. 
 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 13 – DOUBEK Radovan, Bc., HORÁK Michal, DiS., HLAVÁČ František, KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr.  
Proti: 0 

      Zdrželi se: 3 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., STRIEGLER Tomáš, Mgr.  
 

 

 

12. Návrh na pořízení změny Územního plánu Moravský Krumlov – firma SEDMA, spol. s r.o. 

– předkládá Ing. Petr Šťastný, vedoucí odboru výstavby a územního plánování 
 

 

 

Usnesení: 



24. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 15. 11. 2021 

 15 

Zastupitelstvo města schvaluje návrh firmy SEDMA spol. s r.o., IČ 41609697, se sídlem 
Tiskárenská 440, 672 01 Moravský Krumlov, na pořízení dílčí změny územního plánu 
Moravský Krumlov týkající se zařazení pozemků p. č. 1472/1, 1474/1, 1474/2 a 1474/3 v k. 

ú. Moravský Krumlov do funkční plochy: „BH – plochy bydlení v bytových domech“ a jeho 
zařazení do Změny č. 1 územního plánu Moravský Krumlov. 

 

 

 

 

Hlasování: neodsouhlaseno 

Pro: 10 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr. 

 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 6 – HORÁK Michal, DiS., KOŠÍČEK Jan, PhDr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., TKANÁ Pavlína  

 

 

 

13. Návrh na pořízení změny Územního plánu Moravský Krumlov – pan Jaroslav Janda – 

předkládá Ing. Petr Šťastný, vedoucí odboru výstavby a územního plánování 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje návrh  

 na pořízení dílčí změny územního plánu Moravský Krumlov týkající 
se zařazení pozemků p. č. 3165/3 a 1415/5 v k. ú. Moravský Krumlov do zastavitelných 
ploch pro bydlení a jeho zařazení do Změny č. 1 územního plánu Moravský Krumlov. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 12 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 4 – KOŠÍČEK Jan, PhDr., STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TKANÁ Pavlína 

 

 

14. Návrh na pořízení změny Územního plánu Moravský Krumlov – pan Tomáš Březina – 

předkládá Ing. Petr Šťastný, vedoucí odboru výstavby a územního plánování 
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje návrh  

 na pořízení dílčí změny územního plánu Moravský Krumlov týkající 
se zařazení pozemku p. č. 1155/1 v k. ú. Moravský Krumlov do zastavitelné plochy pro 
bydlení a jeho zařazení do Změny č. 1 územního plánu Moravský Krumlov. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 11 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 5 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., STRIEGLER Tomáš, Mgr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TKANÁ Pavlína 

 

 

 

15. Program Ministerstva pro místní rozvoj – Podpora obnovy místních komunikací – 

předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 

 

 

 

STAROSTA – v materiálu je jasně popsáno o co se jedná.  
Bc. DOUBEK Radovan – jedná se nyní o výstavbu na ulici Školní, část Palackého a 
Komenského? 

 

 

Příchod – Ing. JELÍNEK Milan – 17:02 hodin 

Nyní je 17 zastupitelů 

 

 

STAROSTA – ano. 

Bc. DOUBEK Radovan – já se nemůžu zbavit dojmu, že na té silnici utrácíme strašně moc 
peněz. Už jenom z pohledu toho, kolik stojí jeden metr obrubníku. 
STAROSTA – nemám k tomu, co říci, neumím se k tomu odborně vyjádřit.  
 

  

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti o dotaci Ministerstva pro místní rozvoj do 
podprogramu 117D8220 Podpora obcí s 3001 – 10 000 obyvateli, dotačního titulu 



24. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 15. 11. 2021 

 17 

117d8220A Podpora obnovy místních komunikací na akci „Obnova místních komunikací 
v centrální části města Moravský Krumlov – ul. Palackého, Školní a Komenského“. 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK 
Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., 
MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 – DOUBEK Radovan, Bc. 

 

 

 

16. Žádost o převod provozních prostředků školy v rámci předěleného rozpočtu na rok 2021 – 

předkládá RNDr. František Vrána, ředitel ZŠ, Moravský Krumlov, nám. Klášterní 
134 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje změnu závazných ukazatelů pro příspěvkovou organizaci 
Základní škola, Moravský Krumlov, nám. Klášterní 134 – snížení příspěvku na provoz o 

částku 81,3 tis. Kč a současně navýšení příspěvku na investice o částku 81,3 tis. Kč. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA 
Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  

 

 

 

17. Služby města Moravský Krumlov  
 

 

1. Žádost o souhlas se zřízením zástavního práva 

 

 

Usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje zřízení zástavního práva k pozemkům p. č. 2201/1 a p. č. 
2201/3, vedené na LV 4782 v k. ú. Mor. Krumlov, ve prospěch Raiffeisen stavební 
spořitelna, a.s., dle Smlouvy o zřízení zástavního práva ze dne 13. 10. 2021, uzavřené mezi 
Raiffeisen stavební spořitelna, a.s. a manželi  

 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA 
Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr. 
Proti: 0   

Zdrželi se: 0  
 

 

18.  Korespondence  

 

 

a) Korespondence se Svazkem VaK Třebíč ve věci financování zvýšených nákladů spojených 
s odstraňováním uranu na ÚV Slatiny – Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 

 

 

STAROSTA – k tomu mám jedno doplnění, které se přímo netýká věci, ale týká se rozhodnutí 
Krajského soudu, zamítl žalobu Města Moravský Krumlov na KÚ kraje Vysočina v souvislosti 

s VaK. Vzhledem k tomu, že jsme v žádných soudních projednáváních nebyli úspěšní, tak se 
kasační stížnost podávat nebude.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí reakci města předloženou korespondenci mezi městem 
a Svazkem VaK Třebíč ve věci řešení požadované úhrady vícenákladů spojených 
s výměnou filtrační jednotky pro odstraňování uranu na ÚV Slatiny. 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace starosty o výsledku soudního sporu mezi 
Městem Moravský Krumlova a KÚ kraje Vysočina, ve věci VaK, Třebíč č.j. 31 A 164/2020 
– 45, s tím, že město nevyužije kasační stížnost. 
 

 

 

19. Různé 
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a) Přihlášení se města Moravský Krumlov do el. dražby spisová značka: 134 EX 07715/11-

712  – Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 

 

 

STAROSTA – na radě města byl předložen návrh, abychom se této dražby účastnili. Materiál 
máte předložen. Dražba je zítra 16. 11. 2021, byla podána dražební přihláška ve výši 50 000 Kč. 
Dražit za nás bude AK Šopák, Palátová. Na stole máte předložen materiál, který Vám říká 
variantu a), b), c). To jsou maximální částky, ve kterých se můžeme pohybovat. Apeluji na 

důvěrnost tohoto materiálu. Dovoluji si do návrhu usnesení navrhnout variantu b). Je to 

maximální částka, do které by mohla Mgr. Palátová. 
PhDr. KOŠÍČEK Jan – já bych si dovolil navrhnout variantu c), protože vzhledem k ceně 
pozemků, a pokud bychom zvolili variantu b), tak se dražby nemusíme účastnit. Ceny pozemků 
kolem Moravského Krumlova jsou takové, jaké jsou. Já jsem byl ten, který na radě navrhoval se 
dražby účastnit, protože si myslím, že město dlouhodobě přichází o pozemky.  

MAKOVICKÝ Tomáš – také bych podpořil variantu, kterou navrhl pan Košíček. Ty pozemky 
města pro případné změny nejsou nevyčerpatelné.  
HORÁK Michal, DiS. – můj názor kopíruje pana Makovického i PhDr. Košíčka. 
STAROSTA – upozorňuji na to, že to je maximální dražební cena.  
Mgr. LANG Petr – mezi variantou b) a c) je rozdíl přes 1 až 1,5 mil. Kč. Jsme na to rozpočtově 
připraveni? 

STAROSTA – ano, jsme připraveni. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města souhlasí s provedenými kroky vedení města ve věci vstupu města do el. 

dražby sp. zn.: 134 EX 07715/11-712. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA 
Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TKANÁ Pavlína 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 – STRIEGLER Tomáš, Mgr., TŘETINA Tomáš, Mgr. 
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje účast města Moravský Krumlov v nařízené elektronické 
dražbě sp. zn.: 134 EX 07715/11-712 proti povinné:  

 Všemi úkony v rámci el. dražby pověřuje AK Šopák – 
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Palátová provedením el. dražby. AK je oprávněna postupovat v rámci dražby dle var. c), a 

pověřuje starostu města podpisem příslušných dokumentů. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA 
Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TKANÁ Pavlína 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 – STRIEGLER Tomáš, Mgr., TŘETINA Tomáš, Mgr. 

DODATEČNÝ MATERIÁL 

 

 

1. Projednání návrhu na zrušení jednotky SDH Moravský Krumlov – Rokytná – předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 

 

STAROSTA – SDH Rokytná nevykazuje činnost a  nám nezbývá než dojít k administrativnímu 
ukončení. Ve chvíli, kdy se objeví zájemci o obnovu SDH Rokytná, tak, tak učiníme hned. 
Ing. PROCHÁZKA Martin – jen se zeptám, když se zruší ta jednotka, tak jak to je s tím 
vybavením? 

STAROSTA – to je města.  
TAJEMNÍK – to vybavení se každoročně inventarizuje, máme tedy předhled, co tam je a není. 
To vybavení se nabídne jednotce, která bude zabezpečovat ochranu v té lokalitě, což je SDH 
Rakšice. Zbytek přejde na město, které je může dále nabídnout.  
 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zrušení jednotky SDH Moravský Krumlov Rokytná, a to 
k datu 30. 11. 2021 a zároveň schvaluje zabezpečení PO v lokalitě Moravský Krumlov – 

Rokytná od 1. 12. 2021 prostřednictvím JPO Moravský Krumlov – Rakšice. 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA 
Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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2. Dodatek č. 13 ke Smlouvě o zajištění financování systému IDS JMK – předkládá Mgr. 
Tomáš Třetina, starosta města 

 

STAROSTA – zastupitelstvo kraje schválilo zvýšení členského příspěvku z 50 Kč na 100 Kč. 
Následně bude tato částka zařazena do rozpočtu.  
Mgr. LANG Petr – mluví se tam o standardu, ale co se týče nadstrandardu?  
STAROSTA – nadstandard se mění každým rokem, s tím, že cena pořád plus, mnus stejná. My 
využíváme standardní IDS, která jede z vlakového nádraží na náměstí. Tam to může dopravce 
chápat jako přepravní místo, tak abychom udrželi linku 440, tak od náměstí po „Mexiko“, jatka, 
Rakšice to je nadstandard, který si musíme platit. Takto to bylo,když se ten systém zaváděl. 
Pokud bychom na to nepřistoupili, tak by lidé museli přestupvat na náměstí.  
MÍSTOSTAROSTA – tam se jedná o dokrytí ztráty té linky. Není to zajišťováno samozřejmě 
jen linkou 440.  

TAJEMNÍK – když tato částka přijde před tvorbou rozpočtu, tak vždy se toto rozpočtové 
opatření prostřednictvím rozpočtu Vám dává k dispozici.  

Ing. FLORIANOVÁ Jana, vedoucí finančního odboru – na standadrnd i nadstandard se letos 

platilo zhruba 1 420 000 Kč. Z toho byl zhruba 300 000 Kč standard, který se v tento okamžik 
mění na dvojnásobek. Nadstandard byl pro letošní rok těch zhuba 1 100 000 Kč. 
 

 

 

Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 13 smlouvy o zajištění financování systému IDS 
JMK subjektu: JmK, Žerotínovo nám. 449/3, 601 82 Brno, IČO: 70888337 v předloženém 
znění a pověřuje starostu města jeho podpisem. 

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA 
Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

 

3. Zánik předkupního práva – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 

 

 

STAROSTA – jedná se o administrativní úkon.  
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Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zánik předkupního práva města Moravský Krumlov 
k pozemkům p.č. 3483/112 a 3483/147, v k.ú. Moravský Krumlov v SJM  

 

 

 

Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK 
Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, PhDr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA 
Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TKANÁ Pavlína, TŘETINA Tomáš, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 

20. Diskuze 

 

 

21. Závěr 
 

 

 

Pan starosta ukončil jednání v 17:20 hodin 

 

 

Zapisovatelé:   

        ………………………………….. 
                          Jana Nahodilová 

 

 

 

 

                   ………………………………….. 
                          Ing. Pavel Vavřina 

 

Ověřovatelé zápisu: 
 

 

        ………………………………….. 
       Bc. Radovan Doubek  
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…………………………………..   
                Mgr. Petr Lang 
 

 

V Moravském Krumlově, dne 18. 11. 2021 

 

 

 

 

 

………………………………..    ………………………………….. 
Mgr. Tomáš Třetina                            Mgr. Zdeněk Juránek  

  starosta města Moravský Krumlov                              místostarosta města Moravský Krumlov  


